
 

 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Pellavan päiväkoti     
  

Kokous 21.1.2025 klo 14:15-15.00, Teams 

     

Osallistujat, kutsuttu/paikalla: 

      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Tuula Ahtonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja  

Mari Vilkman, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja  

Pauliina Kärkkäinen, henkilöstön edustaja  

Piia Tähtinen, henkilöstön edustaja  

Hannamari Vänni, varhaiskasvatuspäällikkö  

Katja Elo, kehittämispäällikkö   
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu  

Anne Lindfors, työterveyshoitaja   
Pia Gummerus, terveystarkastaja  

Timo Lehtimaa, huoltajien edustaja  

Sofia Moilanen, huoltajien edustaja 

Inka Kauppinen, huoltajien edustaja  

  
     

Muistio  

   

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden määrän kartoitus  
  

a. Työterveyshuolto  
Vuonna 2025 ei ilmoituksia.  

  

b. Esihenkilön tieto  
Tilanne ei ole muuttunut oireilijoiden suhteen: henkilökunta oireilee kuten 
ennenkin. Osa tiloja vähemmällä käytöllä, ollaan paljon ulkona, tiloissa 
ilmanpuhdistimia. 

  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
  



 

 

a. Tutkimukset  
Käynnissä lattioiden ja välipohjarakenteiden kosteusmittaukset, lisäksi selvitetään 
välipohjien epätiiveyksiä. 
 
Tutkimukset eivät vielä valmiit, mutta ennakkoon saatu tieto, että rakenteissa ei ole 
kosteutta. Tuloksia käytetään korjaussuunnittelun lähtötietoina. 

  

b. Muut toimenpiteet  
Ei uusia toimenpiteitä.  
 

c. Käyttäjät - toiminnan järjestely  
Vuodenvaihteessa aloittanut uusi lapsiryhmä.  

  

4. Uudet toimenpiteet  
Tommi tulee käymään päiväkodissa korjaussuunniittelijan kanssa torstaina 23.1. klo 12:30 
alkaen. 

 
5. Viestintä  

Muuttoon väistötiloihin tiedotetaan erillisen suunnitelman mukaisesti. Sisäilmatiedotteita 
tehdään vain, jos tehdään lisätutkimuksia tai sille on erityinen tarve. Väistön aikaisesta 
tiedottamisesta sovitaan erikseen. 
   

6. Muut asiat   
Peruspesut tehty vuodenvaihteessa. Siivouksen tasoon oltu tyytyväisiä.  
Toiminnan muuttaminen on iso työ, joten toivottiin, että väistössä olemisen aikana 
tehdään riittävästi toimenpiteitä, ettei heti tarvitse muuttaa uudestaan muiden 
remonttien takia. 
  

7. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Tiistai 25.3.2025 klo 9:00-9:45. Palaveri varattiin alustavana ja se pidetään vain 
tarvittaessa. 
  

Puheenjohtaja päätti kokouksen 14:40  

  

  

  
 


